
Ekerö 25 oktober 2024

Interpellation till Kommunstyrelsens klimat- och hållbarhetsutskotts 
ordförande Emma Solnestam Lövenstad

Angående uppgifter i Mälaröarnas nyheter om att kommunen kommer ha 
förbrukat sin koldioxidbudget inom två år.

I nummer 11 av Mälaröarnas nyheter kunde man läsa om att kommunen snabbt förbrukar 
sin koldioxidbudget. Många invånare i kommunen har uttryckt stark oro på grund av denna 
nyhet och undrar vad kommunen gör rent konkret för att vända utvecklingen. Läget i 
klimatfrågan är akut och en ny FN-rapport visar att världen är på väg mot tre graders 
uppvärmning – 1,5 graders målet verkar mer och mer avlägset. Nu är det otroligt viktigt att 
alla partier samarbetar för att vända utvecklingen – frågorna i denna interpellation är inte 
tänkta som kritik utan vi vill helt enkelt ha en lägesuppdatering. Med utgångspunkt i svaren 
kan vi sedan föra en diskussion om vad mer vi har möjlighet att göra i kommunen.

Vi ställer följande frågor:

 Vilka större projekt pågår inom kommunen för att minska utsläppen av 
växthusgaser?

 Vilka större projekt som kommer minska utsläppen är planerade i framtiden och när 
kommer dessa projekt sättas igång? 
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